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Emne: Kommentar til praksisplan  

Fra fysioterapeutsiden i samarbejdsudvalget har vi følgende bemærkninger til Praksisplanen. 

I forhold til økonomi styring og beskrivelsen af udviklingen af udgifter, så ønsker fysioterapisiden 

at alle 4 økonomirammer skulle have været bedre belyst. 

Fysioterapisiden af samarbejdsudvalget er uenig i, at der skulle være behov for revurdere kapacitet. 

Vi foreslår, at der i praksisplanen indføjes en oversigt over udviklingen i antallet af patienter under 

overenskomsten og dermed behovet for fysioterapi i f.eks. de sidste 10 år. En sådan oversigt viser, 

at der er sket en væsentlig udvikling i antallet af patienter både i regionen og på landsplan. F.eks. er 

antallet af patienter på speciale 62 steget med 51,8% de sidste 10 år i regionen (og 55,3% i hele 

landet). Det er bekymrende at praksisplanen ikke anerkender det stigende behov for fysioterapi. Der 

findes ikke en oversigt i praksisplanen eller i bilagsmaterialet der viser udviklingen i antallet er 

patienter og vi mener at dette kunne være med til at beskrive behovet for fysioterapi i fremtiden, 

som går direkte i mod at revurdere kapaciteten. Der er flere steder beskrevet tiltag der skal 

nedbringe udgiften pr patient, men at revurdere kapaciteten er ikke et tiltag vi kan støtte op om. 
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Koordinerende fysioterapeut i su reg midt. 
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